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Milieuraad Kortemark  -  10 maart 2020 -  19:30  Raadzaal 
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1. AANWEZIGHEDEN EN SAMENSTELLING (10 MIN) 
 
 
  

  
Aan 

wezig 

Veront 
schul 
digd 

Af 
wezig 

    
Aan 

wezig 

veront 
schul 
digd 

Af 
wezig 

Greet Van Staeyen Milieu ambtenaar x   Patrick Vandermeersch 11.11.11 x   

Lynn Vermote schepen x   Eddy Coudron Gezinsbond  x  

Marc Vulsteke CD&V x   Franky Geleyn Kreketrekkers x   

Franky Vanhoutte N-VA   x Ofelie Callewaert Irie Vibes  x  

Danny Bocqué SPA-Content x   Filip Verhaeghe Irie Vibes x   

Gerard Baekeland Eerlijk en Bezorgd   x Martine Lamsens Tuinhier  x  

Jan Stoens Open VLD x   Claudine Vandenbulcke MMI Kortemark  x  

Jelle Quartier Natuurpunt Yzervallei x   Kurt Cappelle Landelijke Gilde x   

Trees Vulsteke Natuurpunt Ruidenberg  x  Joke Vandesteene KVLV x   

Sofie Declercq Natuurpunt Ruidenberg x   Bart Van Haecke ABS x   

Laurens Gysels Natuurpunt Ruidenberg x   Willy Ver Eecke onafhankelijk  x  

Karl Vanysacker NWG De Kerkuil  x  Dirk Cuvelier onafhankelijk   x 

Patrick Moerman Kringloopkracht x   Agnes Vandenbroucke onafhankelijk x   

     Kris Bouttelgier Onafhankelijk   x 

     Dries Dewulf (vervanger MMI)  x  

 

 

2. GOEDKEURING VORIG VERSLAG (5 MIN) 

Verslag wordt overlopen. 
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Vraag tot toevoegen nieuw besluit aan het verslag. 

Er werd gevraagd naar de subsidies van nestkasten: enkel in 2013 werd 1 subsidie toegekend. Er wordt gevraagd om meer reclame te maken hiervoor. 

Het verslag werd goedgekeurd 

3. WERKGROEPEN (25 MIN) 

 Paddenoverzet 20   opstart 2020   (3min) 

+ Opstart actie Terrestdreef 

Nog te vroeg voor cijfers, enkele foto’s worden getoond 

Vraag: hoe zie je wat een mannetje of een vrouwtje is bij padden? Antwoord: mannetje zit van boven en is kleiner. 

Ook de instagram werd overgenomen door de paddenoverzet 

 Nestkasten en  vleermuizen   (5 min) 

 Bermbeheer (10 min) 

Vraag tot 30cm van bomen te blijven is opgenomen in het bestek. Bosmaaien rond bomen heeft weinig zin en is soms nog erger. Het is ook niet de 

bedoeling dat er gemaaid wordt met de bosmaaier. De aannemer zal mondeling nog extra richtlijnen krijgen om met de bosmaaier op voldoende afstand 

van de boom te blijven. Er werd gevraagd om bescherming rond de bomen te voorzien. Er zijn al een deel buizen klaar, die binnenkort rond de nieuw 

aangplante bomen worden geplaatst. 

Vraag afschrepen bermen. Past dit in ecologisch beheer? De vegetatie komt terug. Het is aangewezen om dit enkel te doen bij de laagste plaatsen. Bvb 

een meter of 2. 

Bij het ruimen van de grachten komt dit ook soms op de berm, en dit is niet ideaal (verergert dit probleem). Dit was fout en werd rechtgetrokken. 

 Trage wegen  (5min)  

- Stand van zaken bordjes: zullen vanaf maandag hier en daar verschijnen. 

 Advies kapvergunningen - (5 min) 

- Sinds de laatste keer waren er amper vragen. 

- Er was een overleg rond de essenziekte. Vooral in de Groenestraat en de Kruisstraat zijn de essen in zeer slechte staat. Het gaat hier om een 

combinatie van verkeerd gesnoeid, kapotgemaaid, essenziekte en wilgenhoutrups. De werkgroep adviseerde om deze bomen te rooien. De 

bedoeling is om in het voorjaar te rooien en in het najaar nieuwe bomen aan te planten. 
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- Naar aanleiding van de problematiek van de essenziekte zal de werkgroep een soort richtlijn uitwerken waarmee de gemeente aan de slag kan 

voor heraanplant. Er zal een soort systeem worden uitgewerkt zodat de groendienst afhankelijk van buitengebied/centrum, veel plaats/weinig 

plaats/… kan kiezen uit een 3-tal bomen/struiken. De landbouwers van de milieuraad vragen om rekening te houden met de landbouwers 

(vooral bij spinazie is bladval een probleem). Ze stellen voor om voornamelijk met struiken te werken en bij voorkeur aan de westkant van de 

straat aan te planten.  

 

4. OP TE VOLGEN DOSSIERS  (80 MIN) 

 Financieel : Stand van zaken ?  

 Groenschermen   

 Milieuklachten    

 Bezinkputten  + Tuin gemeentehuis   (10 min) 

Stand van zaken. 

Eind januari wordt samengezeten om een samenwerkingsovereenkomst rond de opmaak van een natuurbeheerplan voor de site Talpe. 

De bedoeling is om in april in de gemeenteraad de samenwerkingsovereenkomst goed te keuren zodat een bestek kan opgemaakt worden. 

In de stuurgroep zal ook iemand van de milieuraad zitten. 

 Krekemeersen    

 Pastorietuin  

Omdat er op de zolder van de pastorie heel wat vleermuizen zitten zullen samen met het regionaal landschap vleermuizenkasten worden geplaatst. De 

bedoeling is om dit ook educatief aan te brengen. Op putten vol pit worden ook vleermuiskasten geplaatst en de kermis zaterdag komt er een 

fototentoonstelling. 

De kruidentuin wordt aangelegd, de groentebedden zijn voorgezaaid, de bloemenweide wordt opgestart. Er komt ook een kamerplantenruil en een 

tuinplantenruil. Vanaf april is het ook permanent weer open. 

Veel groepen zijn al op bezoek gekomen. 

Voorstel 28 mei met de milieuraad komen. 

 Vrouw Hillewal  

 Zwerfvuil 
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De bestuurlijke vaststellingen resulteren niet altijd in gas-boetes. Het probleem is dat soms gezichtsherkenning niet mogelijk is. 

Vraag tot ruimen zwerfvuil rond het rond punt van het containerpark. Dit is doorgegeven. 

 Exoten  

 Burgemeestersconvenant  en klimaatacties -  ideeën, initiatieven? (15 min) 

- Ondertekening gepland gemeenteraad april 

- Optie 2 

- Samen met gemeenten Diksmuide, Koekelare, Koksijde, Langemark-Poelkapelle, Lo-Reninge, Nieuwport en Veurne  
- de gezamenlijke uitstoot van CO2 (en eventueel van andere broeikasgassen) op het gezamenlijk grondgebied tegen 2030 met ten minste 40% terug te 

dringen, met name door een betere energie-efficiëntie en een hoger gebruik van hernieuwbare energiebronnen; 

- haar veerkracht te verhogen door zich aan te passen aan de gevolgen van klimaatverandering; 

- een gezamenlijke emissieberekening (CO2-nulmeting) en een beoordeling van de risico’s van en de kwetsbaarheid voor klimaatverandering uit te voeren als 
uitgangspunten voor het gezamenlijk actieplan; 

- het gezamenlijk duurzaam energie- en klimaatactieplan binnen twee jaar na formele ondertekening van het Burgemeestersconvenant in te dienen; 
- de nodige middelen in te zetten om de vereiste acties te kunnen ondernemen; 
- het maatschappelijk middenveld op het grondgebied actief te betrekken bij het opstellen van het klimaatactieplan; 
- minstens elke twee jaar na indiening van het actieplan te rapporteren over de geboekte vooruitgang, met het oog op evaluatie, monitoring en verificatie. 
 
 
Er werd opgemerkt dat er meer moet gedaan worden dan bij het huidige burgemeestersconvenant. 
Hoe? Meer inzetten op sensibiliseren.bvb een artikel in de Krekelaar. (10 klimaatacties die werken) 
Als andere ideeën werd geopperd: klimaatbestendige tuin (filmpje),  elke tuin verdient 1 boom, wonderwoud, pv-panelen, elektrische wagens 

- De opmerking wordt gemaakt dat echte CO2-besparing maar kan wanneer er minder geconsumeerd wordt. 
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 Essenziekte  

 Zie hoger 

 

 Containerpark 

 Windmolens 

 Jachtrechten op gemeente terreinen met openbare functie   

 Ontharding  -   

 Kortemark  Bijenvriendelijk? Opstart werkgroep. Er wordt gevraagd wie wil deelnemen. 

- Jelle 

- Sofie 

- Robbe d’hulster 

- Evt patrick vandamme 

- Bart depestel van het regionaal landschap 

- Iemand van de groendienst 

 

 

  



 

7 

 

5. ACTIVITEITEN 
- Putten vol pit (de activiteiten worden overlopen) 

6. NIEUWE PUNTEN EN VARIA’S  (25 MIN) 
- Eddy: 

o Er is nood aan dat de gemeente eens samenzit met Fluvius. Werkopdrachten voor het ruimen van grachten door Fluvius worden zeer laat 

uitgevoerd of niet uitgevoerd. Er is geen communicatie vanuit fluvius naar inwoners toe ivm deze opdrachten (wanneer en of ze worden 

uitgevoerd).  Soms wordt niet geruimd omdat de gracht zou dienen als buffering. Het is belangrijk om dit ook op die manier mee te delen 

aan de klagers.  

o Om buffering te verbeteren wordt voorgesteld om met schotten te werken. Dit houdt ook het slib wat tegen. Dit zal zo gebeuren in de 

Amersveldestraat. Een ander alternatief is niet de ganse gracht ruimen. 

o Vraag tot bezoeken steenbakkerij: beter bij silvamo langsgaan. (wordt georganiseerd buiten de milieuraad) 

- Franky 

o Er wordt gevraagd om bomen te voorzien aan de achterkant van het recyclagepark. Zou heel het recyclagepark een beetje groener kunnen 

worden? Dit zal moeten afgetoest worden. De onderhoudsplannen hiervoor zijn recent opgemaakt.gewijzigd. maken 

 

- Vanaf 15 maart terug bloemenzaad te verkrijgen bij de provincie: https://www.west-vlaanderen.be/bijen 

- Verenigingen werden gesensibiliseerd om hun afval te beperken dmv een brief. Er wordt gevraagd om dit nog meer te doen.  

- Er wordt gevraagd om met de milieuraad een prijs uit te reiken voor de meest ecologische tuin.  Patrick en Agnes willen in de jury. Wie wil ook? 

- Er werd een vraag gesteld over de juridische toestand van het bosdecreet. Dit is opgenomen in de algemene wetgeving. Enkel de kaart is er niet 

meer Het is niet moeilijker of makkelijker dan vroeger om een bos te kappen. 

- Vragen berm krekebekestraat wanneer hersteld (de vraag werd nogmaals doorgestuurd aan infrabel) 

- Er werd meer info gevraagd over de terugkerende stortplaats van maaisel langs de staatsbaan. Onderstaand perceel in het blauw is eigendom van 

de NMBS.  

https://www.west-vlaanderen.be/bijen
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 Rondvraag …. 

 

 



 

9 

7. VOLGENDE MILIEURAAD  
donderdag 28 mei (met bezoek aan de pastorietuin) 

 
  

 


